



CANADIAN CYCLING HALL OF FAME

www.cyclingcanada.ca |

@CyclingCanada

Susan Palmer

Sue Palmer has long been a cornerstone of Canadian cycling, establishing herself as one of the country's most accomplished cyclists throughout her extensive career. A dedicated member of the Canadian National Cycling Team, Palmer consistently represented Canada on the world stage over two decades, competing in numerous elite international events. A veteran of the UCI Road World Championships, Palmer competed in 11 editions of the event, from 1993 through 2006. Her ability to compete at the highest level for so many years is a testament to her endurance, determination, and skill.

Susan Palmer

Sue Palmer a longtemps été une pierre angulaire du cyclisme canadien, s'imposant comme l'une des cyclistes les plus accomplies du pays tout au long de sa longue carrière. Membre dévouée de l'équipe nationale canadienne de cyclisme, Palmer a constamment représenté le Canada sur la scène mondiale pendant deux décennies, participant à de nombreuses épreuves internationales d'élite. Vétéran des championnats du monde de cyclisme sur route de l'UCI, Palmer a participé à 11 éditions de l'événement, de 1993 à 2006. Sa capacité à concourir au plus haut niveau pendant tant d'années témoigne de son endurance, de sa détermination et de ses compétences.